

الجمعية العامة الـ148 للاتحاد البرلماني الدولي

جنيف، 23-27 آذار/مارس 2024



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الجمعية العامة

A/148/A.1-rev

26 كانون الثاني/يناير 2024

جدول أعمال الجمعية العامة الـ148

1. انتخاب رئيس الجمعية العامة الـ148
2. النظر في طلبات إدراج بند طارئ في جدول أعمال الجمعية العامة
3. المناقشة العامة حول موضوع الدبلوماسية البرلمانية: بناء الجسور من أجل السلام والتفاهم
4. الجزء الخاص بالمساءلة بشأن تنفيذ قرارات الاتحاد البرلماني الدولي والمقررات الأخرى
5. مواجهة الآثار الاجتماعية والإنسانية لأنظمة الأسلحة الذاتية التشغيل والذكاء الاصطناعي
(اللجنة الدائمة للسلام والأمن الدوليين)
6. الشراكات من أجل العمل المناخي: تعزيز الوصول إلى طاقة صديقة للبيئة بتكلفة ميسورة، وضمان الابتكار، والمسؤولية، والإنصاف
(اللجنة الدائمة للتنمية المستدامة)
7. تقارير اللجان الدائمة
8. الموافقة على البنود الموضوعية للجنة الدائمة للسلام والأمن الدوليين، واللجنة الدائمة للتنمية المستدامة في الجمعية العامة الـ150 وتعيين المقررين المشاركين.





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

148th IPU Assembly

Geneva, 23–27 March 2024

Assembly

A/148/A.1-rev
26 January 2024

Agenda of the 148th Assembly

1. Election of the President of the 148th Assembly
2. Consideration of requests for the inclusion of an emergency item in the Assembly agenda
3. General Debate on the theme *Parliamentary diplomacy: Building bridges for peace and understanding*
4. Special accountability segment on the implementation of IPU resolutions and other decisions
5. *Addressing the social and humanitarian impact of autonomous weapon systems and artificial intelligence*
(Standing Committee on Peace and International Security)
6. *Partnerships for climate action: Promoting access to affordable green energy, and ensuring innovation, responsibility and equity*
(Standing Committee on Sustainable Development)
7. Reports of the Standing Committees
8. Approval of the subject items for the Standing Committee on Peace and International Security and for the Standing Committee on Sustainable Development for the 150th Assembly and appointment of the co-Rapporteurs

E

#IPU148